
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 5. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 242
Det fremgår af Rigsrevisionens beretning om tilsynet med Post Danmarks regnskabs-
praksis, 10/2020, af januar 2021 på side 20, at Rigsrevisionen finder, at avancen på
frimærker er meget høj, og at Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen har lavet en fejl i styrel-
sens antagelse om bruttoavancen i branchen, hvorfor det umiddelbart må konkluderes,
at priserne på frimærker er for høje. Det kan således tyde på, at der opereres med for
høje frimærkepriser. Vil ministeren redegøre for disse forhold, herunder om der her sker
krydssubsidiering, hvor frimærkerne dækker omkostningerne til de konkurrenceudsatte
områder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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